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Abstract (en)
A composite abrasive body (I) comprising a carrier (1), abrasive element(s) (2) with abrasive particles (3) on the surface and a hardened adhesive
(4) binding (1) and (2) together, in which the adhesive (4) is a two-component polyurethane or (meth)acrylate adhesive. An independent claim is also
included for a method for the production of (I) by mixing the two components of the adhesive, coating the mixture onto the carrier (1), contacting the
mixed adhesive with (2) and then hardening the adhesive.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung beschreibt Schleifmittelverbundkörper, welche mindestens einen Schleifmittelträger 1, mindestens ein Schleifmittel 2 an
dessen Oberfläche abrasive Partikel 3 vorhanden sind, sowie mindestens ein ausgehärteter zweikomponentiger Polyurethan- oder (Meth)acrylat-
Klebstoff 4, der Schleifmittelträger 1 und Schleifmittel 2 miteinander verbindet, umfassen. Weiterhin sind offenbart die Herstellung eines ist
Schleifmittelverbundkörpers sowie die Verwendung eines zweikomponentigen Polyurethan- oder (Meth)acrylat-Klebstoff zum Verkleben von
Schleifmittelträger 1 und Schleifmittel 2 in der Herstellung Schleifmittelverbundkörpers. <IMAGE>
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